

Worldtimer Chronoscope

Anzeigen: Alarm, Chronoscope mit Splitfunktion, Countdown, Datums- und Wochentagsanzeige (wahlweise Deutsch, Englisch, Französisch), Kalenderwoche, 2. Zeit, Empfangskontroll- und Senderanzeige.

Gehäuse:

- Edelstahl
- beidseitig gewölbtes Saphirglas, innen entspiegelt
- Boden Saphirglas
- wasserdicht bis 5 atm
- Gehäuse-Durchmesser: 43,0 mm
- Gehäuse-Höhe: 14,2 mm

Band:

- Krokodillederband mit Edelstahl-Faltschließe
- Bandanstoß: 24 mm

Zifferblatt/Zeiger:

- getrennte Stunden- und Minutenanzeige: Stunden über separate Stundenscheibe, Minuten über Minutenzeiger
- versilbert matt mit Appliquen bzw. schwarz matt mit Appliquen
- LCD mit Hintergrundbeleuchtung

Werk: Multifrequenz-Funkwerk J615.96
Automatischer Empfang der Zeitzeichensender DCF77 (Europa), WWVB (USA) und JJY 40/60 (Japan)

Gewicht: 91 g

Worldtimer Chronoscope

Display: alarm, chronoscope with split function, countdown, display for date and day (German, English or French), calendar week, 2nd time, reception control, indication of time signal transmitter.

Case:

- stainless steel
- convex sapphire crystal on top and bottom, inside anti-reflection coated
- case back sapphire crystal
- water-resistant up to 5 atm
- calibre of case: 43.0 mm
- height of case: 14.2 mm

Strap:

- genuine crocodile leather strap with stainless steel folding clasp
- strap width: 24 mm

Dial/hands:

- separate displays for hour and minute: hours shown with hour disc, minutes shown with minute hand
- silver plated matt with appliques or matt black with appliques
- illumination of display EL light

Movement: Multi-frequency radio-controlled movement J615.96
automatic reception of the time signal transmitters DCF77 (Europe), WWVB (USA) and JJY 40/60 (Japan)

Weight: 91 g



Worldtimer Chronoscope
056/4830.00



Worldtimer Chronoscope
056/4831.00